
PROTOKÓŁ NR  13/15

z posiedzenia Komisji:

Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 2 grudnia 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, a zakończyło o 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca  komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Krzysztof Gorczyca,

4. Ewa Pędziwiatr.

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.  Wiesława Kuchejda.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie członków komisji z pismem mieszkanki zwracającej się o sfinansowanie dowozu

dzieci do szkoły.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie komisji otworzyła Przewodniczą- Pani Anna Klepacz.

Ad. 2 Przewodnicząca zapoznała zebranych z pismem mieszkanki zwracającej się o dofinansowanie

do biletów na dowóz dzieci  do Szkoły Podstawowej nr 1.  Członkowie komisji  po przeanalizowaniu pisma

poddali wniosek Przewodniczącej pod głosowanie.

Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali prośbę mieszkanki.

Ad.  3 W  sprawach  różnych  radni  pytali  o  funkcjonowanie  świetlicy  socjoterapeutycznej  przy

ul. Wiejskiej.

Pani  Wiesława  Kuchejda  wyjaśniła  ten  problem,  właścicielka  firmy  prowadzącej  świetlicę  ma

podpisaną umowę do 2017  roku.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała prośbę mieszkanki zwracającej się o dofinansowanie

dojazdu do Szkoły Podstawowej nr 1 z ul. Łomnickiej.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Anna Klepacz


